南區區議會屬下

地區發展及房屋事務委員會第十六次會議議程

Agenda for the 16th Meeting of the District Development

and Housing Committee (DDHC), Southern District Council (SDC)

<u>日期</u>: 2018年7月19日 (星期四) <u>Date</u>: Thursday, 19 July 2018

時間: 下午 2 時 30 分 **Time:** 2:30 pm

地點: 香港仔海傍道 3 號 Venue: SDC Conference Room

逸港居一字樓 1/F, Ocean Court,

南區區議會會議室 3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong.

議程 Agenda

第一部份 - 討論事項 Part 1 - Items for discussion

- 一、 通過地區發展及房屋事務委員會於 2018 年 5 月 28 日舉行的第十五次會 議記錄初稿
- 1. Confirmation of the Draft Minutes of the 15th DDHC Meeting held on 28 May 2018
- 二、 薄扶林南公營房屋發展之工地平整及基礎設施工程之道路及排污設備工程

(本議程由土木工程拓展署提出)

(地區發展文件 11/2018 號)

- 2. Road and Sewerage Works of Site Formation and Infrastructure Works for Public Housing Developments at Pok Fu Lam South (Item raised by the Civil Engineering and Development Department) (DDHC Paper No. 11/2018)
- 三、 動議:展開斜坡工程時須加入擴濶道路及加建行人路 (此項動議由馮仕耕先生提出) (地區發展文件 12/2018 號)
- 3. Motion: Slope Works should be Implemented with Widening of Roads and Addition of Footpaths

(Motion moved by Mr FUNG Se-goun, Fergus)

(DDHC Paper No. 12/2018)

- 四、 位於深水灣的直徑450毫米污水壓力喉管修復工程第一期一深水灣泳灘附近的香島道路段 (本議程由渠務署提出) (地區發展文件 13/2018 號)
- 4. Rehabilitation of 450mm Diameter Sewage Rising Mains at Deep Water Bay Stage 1-Section at Island Road near Deep Water Bay Beach (Item raised by the Drainage Services Department)
 (DDHC Paper No. 13/2018)
- 五、 有關南區規劃及工程事宜進展報告 (地區發展文件 14/2018 號)
- 5. Progress Report on Planning Works in the Southern District (DDHC Paper No. 14/2018)
- 六、 其他事項
- 6. Any Other Business

第二部分 - 下次會議日期 Part 2 - Date of Next Meeting

南區區議會秘書處 2018 年 7 月 Secretariat, Southern District Council July 2018

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後三個工作天內上載至南區 區議會網頁

(<a href="http://www.districtcouncils.gov.hk/south/tc_chi/meetings/committee

Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. Recordings of the meeting will be uploaded to SDC homepage

(http://www.districtcouncils.gov.hk/south/english/meetings/committees/committee_meetings.php) within 3 working days after the meeting. The minutes of the meeting will be uploaded, normally in 3 working days, after being officially endorsed in the subsequent DDHC meeting.